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Zápis zo zasadnutia č. 11/2024 
Výboru sekcie plávania SPF 

konaného dňa 26.11.2024 dištančne – TEAMS online forma 
 začiatok o 20:00 hod. 
ukončenie  22:00 hod. 

 

Prítomní členovia VSPL:     

Predsedajúci: p. Július Gális 

členovia: p. Krausová, p. Šimun, p. Mikulová, p. Vevurková, p. Pšenková, p. Moravcová 

Valko,  p. Žeňuchová, p. Schwartzová, p. Klobučník 

Ospravedlnení:  

Neprítomní:  

Pozvaní hostia: p. Grznárová, p. Lange, p. Šulek 

 

Bod  č. 1 - Otvorenie, schválenie programu 

P. Gális privítal prítomných členov Výboru sekcie plávania. Ďalej konštatoval, že na 

začiatku zasadnutia VSPL je prítomných dištančne 7 členov s hlasovacím právom a 1 

členovia bez hlasovacieho práva. VSPL je uznášaniaschopná.     

                                                          

 

Návrh programu zasadnutia VSPL: 

1. Privítanie, Schválenie programu 
2. Majstrovstvá SR v krátkom bazéne – live stream 
3. Plány Práce RDJ a RDS 2025 
4. Žiadosť T. Tišťana o čerpanie budgetu reprezentanta 
5. Schválenie členov komisie ŠTK 
6. Rôzne 
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Hlasovanie: Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, nehlasoval: 0  

Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Neprítomnosť:  

 

 

Bod č. 2: Majstrovstvá SR v krátkom bazéne – live-stream 

 
- Predmetom rozhodnutia VSPL má byť schválenie živého vysielania počas 

Majstrovstiev SR mladších žiakov v krátkom bazéne, Majstrovstiev SR 
starších žiakov v krátkom bazéne, Majstrovstiev SR open a juniorov 
v krátkom bazéne 2024. Pôvodné uznesenie per-rollam sekcie plávania č. 
SPF/2024/U58/P, ktoré počítalo s financovaním live-streamov z kapitoly 
16 resp. z vlastných zdrojov plávania nebolo zo strany VSPL schválené, 
následne sekretariát SPF zaslal na ministerstvo žiadosť o informáciu, či by 
živý prenos mohol byť financovaný z kapitoly 080301 – verejný záujem 
v športe. Na túto žiadosť prišla kladná odpoveď, preto bola sekcia plávania 
ihneď informovaná a táto možnosť znovu otvorená na tomto zasadnutí 
sekcie plávania. 

- p. Grznárová predstavila ponuku na živé vysielanie počas Majstrovstiev SR 
v krátkom bazéne:  

- Live stream: 
Cenová ponuka M-SR B – 1.000e ( p. Illenčík ) 
Cenová ponuka M-SR A – 1.000e ( p. Illenčík ) 
Cenová ponuka M-SR open a juniorov – 3.600e ( GameTime s.r.o., 
pôvodná cena 4.000e) 

- Všetky vysielania zahŕňajú o.i.: : obsluhu kamier, réžiu, ubytovanie 
a stravu, montáž a demontáž techniky, vysielanie s titulkami a zvukom vo 
full hd kvalite na pohyblivých aj statických kamerách. Všetky M-SR budú 
vysielané prostredníctvom YouTube.  

 

SPF/2024/VSPL/Z11/U1 

Výbor sekcie plávania schvaľuje program zasadnutia výboru 
sekcie plávania SPF: 

1. Privítanie, Schválenie programu 
2. Majstrovstvá SR v krátkom bazéne – live stream 
3. Plány Práce RDJ a RDS 2025 
4. Žiadosť T. Tišťana o čerpanie budgetu reprezentanta 
5. Schválenie členov komisie ŠTK 
6. Rôzne 
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- Celková suma živých prenosov na všetky tri Majstrovstvá SR v krátkom 

bazéne by bola: 5.600e 
 
- Martina Moravcová Valko požiadala, aby súťažný riaditeľ SPF pripravil 

rozpočet kapitoly 16 na rok 2025, zaradiť živý prenos k najvýznamnejším 
podujatiam ( VCS, SSC )  

 
- P. Schwartzová: je potrebné poskytnúť benefit plavcom, keďže celý rok sa 

zbiera štartovné z pretekov a navýšili sa príspevky, ak je možné uhradiť 
z kapitoly 080301 je potrebné zabezpečiť vysielanie na všetky M-SR.  

 
- P. Moravcová Valko uviedla, že táto kapitola je v rozpočte ojedinele 
 
- Príchod p. Mikulovej o 20:14 hod. Počet hlasujúcich členov: 8  
 
- P. Klobučník: v roku 2024 by SPF jednozančne mala mať live-stream na 

majstrovských súťažiach. 
 
- Úloha: Vypracovať rozpočet kapitoly 16 na rok 2025 
 
- Zodpovedná osoba: p. Košťál  
 
- P. Šimun: na ďalšie podujatia je potrebné požiadať o viac cenových ponúk 

na live stream.  
 

SPF/2024/VSPL/Z11/U2 

VSPL schvaľuje živé vysielanie počas Majstrovstiev SR open a juniorov 
v krátkom bazéne, Majstrovstiev SR mladších žiakov v krátkom bazéne 
a Majstrovstiev SR starších žiakov v krátkom bazéne. 
 
Predpokladané náklady: 5.600eur 
 
Financovanie akcie: z kapitoly 080301 
 
Úloha z uznesenia: VSPL ukladá predsedovi sekcie predložiť materiál na 

schválenie Rade SPF. 

Termín: Bezodkladne 

Zodpovedný: p. Gális 

Hlasovanie: Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, nehlasoval: 0  

Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:  

Neprítomnosť: 
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Bod č. 3: Plány práce RDS a RDJ 2025 
 

- P. Moravcová Valko informovala členov VSPL o tvorbe a obsahu Plánov 
práce RDS a RDJ. Dokumenty boli prejednané s členmi komisie KVŠ na 
schôdzi, ktorá prebehla pred týždňom.  

- P. Klobučník informoval o diskusii k úprave termínu M-SR seniorov 
a juniorov v krátkom bazéne 2025 kvôli termínu MS. P. Moravcová Valko 
uviedla, že termíny vrcholných podujatí sa ešte môžu meniť. Dôležitým 
faktom môžu byť aj termíny skúšok reprezentantov, ktorí študujú 
v zahraničí. Z týchto dôvodov navrhuje s posunom termínu M-SR ešte 
počkať.  

- P. Gális vyzdvihol zasadnutie a činnosť komisie KVŠ, ktoré bolo na vysokej 
úrovni.  

- Úloha: Preložiť úpravu Štatútu VSPL na Radu SPF – úprava počtov členov 
jednotlivých komisií 

- Zodpovedná osoba: p. Gális 
- Termín M-SR je možné dodatočne meniť, ak je na to dostatočný dôvod. 
- P. Šimun sa pýtal, či sedí rozpočet reprezentácie s rozpočtom ktorý bude 

pridelený SPF na budúci rok. P. Moravcová reagovala, že rozpočet by mal 
byť minimálne rovnaký, ak nie vyšší ako tento rok. P. Šimun sa ďalej pýtal, 
či nie je členov reprezentácie viac ako by malo byť. P. Moravcová 
odpovedala, že je možné zamyslieť sa nad počtami reprezentantov. Taktiež 
sa upravil počet reprezentantov, ktorým sa odpustí štartovné na 
podujatiach ktoré organizuje SPF (VCS,SSC,...). p. Schwartzová sa pýtala, či 
je potrebné mať skupinu B reprezentáciu. Počet členov reprezentácie je 
vysoký. P. Moravcová odpovedala, že skupina B je zložená z plavcov, ktorí 
majú veľmi blízko k splneniu kritérií do A tímu. Je možné túto záležitosť 
prehodnotiť. Ďalšou záležitosťou je prístup športovcov v reprezentácii. 

- P. Moravcová Valko ďalej uviedla, že je viac ako pravdepodobné, že počty 
reprezentantov sa budú najbližšie roky znižovať.  

- P. Gális navrhol, aby komisia vrcholového športu prehodnotila zloženie / 
počty reprezentácie.  
 

SPF/2024/VSPL/Z11/U3 

VSPL schvaľuje Plány práce reprezentačného družstva seniorov a 
reprezentačného družstva juniorov na rok 2025.  
Plány práce sú prílohou tohto zápisu. 
 
Úloha z uznesenia: VSPL ukladá predsedovi sekcie predložiť materiál na 

schválenie Rade SPF. 

Termín: Bezodkladne 

Zodpovedný: p. Gális 

Hlasovanie: Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, nehlasoval: 0  

Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:  

Neprítomnosť: 
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Bod č. 4: Žiadosť T. Tišťana o čerpanie budgetu reprezentanta 
 
Predmetom návrhu uznesenia VSPL SPF je schválenie predpokladaných nákladov 
z budgetu Elite RDS reprezentanta na základe žiadosti v prílohe a podľa HŠP.  
 
Tibor Tištan – preplatenie nákladov za letenku (Viedeň – Tamapa, FL – Viedeň) v 
predpokladanej sume 1200Eur. Vzhľadom na to, že príprava reprezentanta bude 
ukončená po uzatvorení účtovného obdobia 2024, nie je možné preplatiť celkové 
vynaložené náklady, ale bude možné preplatenie len polovica nákladov, tj. len 
polovica sumy letenky za smer Viedeň – Tamapa. 
 
Financovanie akcie: 
z budgetu reprezentanta Kapitola 15020609 
 
4. Prílohy k uzneseniu 
- Žiadosť od reprezentanta Tibora Tišťana 
 

- Príchod p. Krausovej o 21:19 hod. Počet hlasujúcich členov VSPL: 9 
 

SPF/2024/VSPL/Z11/U4 

VSPL schvaľuje žiadosť reprezentanta Tibora Tišťana o čerpanie 
prostriedkov z budgetu Elite RDS. Jedná sa o preplatenie nákladov za 
letenku (Viedeň – Tamapa, FL – Viedeň) v predpokladanej sume 1200Eur. 
Vzhľadom na to, že príprava reprezentanta bude ukončená po uzatvorení 
účtovného obdobia 2024, nie je možné preplatiť celkové vynaložené náklady, 
ale bude možné preplatenie len polovica nákladov, tj. len polovica sumy 
letenky za smer Viedeň – Tamapa. 
 
Predpokladané náklady: 1200 eur ( polovičné náklady z celkových nákladov ) 
 
Financovanie akcie: z budgetu reprezentanta kapitola 15020609 
 
Úloha z uznesenia: VSPL ukladá predsedovi sekcie predložiť materiál na 

schválenie Rade SPF. 

Termín: Bezodkladne 

Zodpovedný: p. Gális 

Hlasovanie: Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0, nehlasoval: 0  

Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:  

Neprítomnosť: 
 
Bod č. 5: Schválenie členov komisie ŠTK 
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- K tomuto bodu neprebehla žiadna diskusia, nakoľko sa členovia budú 
schvaľovať až po úprave štatútu VSPL. Navrhuje sa úprava – v každej 
komisii budú 4 členovia ( z každej oblasti 1 člen ) + pridať ďalšieho člena, 
dohromady 5 členov. 

- P. Gális ako viceprezident pre plávanie predloží na Radu SPF návrh na 
úpravu.  
 

Bod č. 6: Rôzne 
 

- P. Šimun uviedol, že bohužiaľ vzhľadom na nečinnosť sekcie resp. 
chýbajúceho zasadnutia VSPL kde sa mala schvaľovať termínová listina na 
rok 2025, sa TL 2025 nestihne schváliť do konca novembra, tým pádom sa 
nestihne rozposlať výzva na kluby, aby doplnili termínovú listinu a svoje 
podujatia. Bezodkladne je nutné následne informovať sekretariát SPF 
o tom, že TL 2025 bola schválená aby sa rozposlali dokumenty na všetky 
plavecké oddiely. Jedná sa o výzvy na doplnenie termínovej listiny ako aj 
žiadosti o technické usporiadanie podujatí SPF. Termín – do 10.12.2024. 
Zasadnutie VSPL by sa malo konať 12.12.2024 / 20:00 hod.  

- Členovia VSPL sa zároveň zhodli, že je nutné pripraviť podklady na 
najvýznamejšie podujatia SPF v roku 2025  

- Úloha: Pripraviť propozície na podujatia Veľká cena Slovenska 2025 
a Slovakia Swimming Cup 2025 a zaslať ich pani generálnej sekretárke SPF 
a výboru sekcie plávania SPF v slovenskom a anglickom jazyku.  
Zodpovedná osoba: p. Košťál  
Termín: do 3.12.2024 

- Z úlohy z predchádzajúceho zasadnutia výboru sekcie plávania vyplynulo, že 

sa mali objednať resp. nakúpiť mobily k poloautomatickej časomiere, podľa 

vedomostí členov VSPL tak urobené zatiaľ nebolo. Je potrebné technické 

zabezpečenie objednať čím skôr.  

- Zároveň je potrebná aj cenová ponuka na štartovacie zariadenie Omega 

starttime V. 

- Z komisie vrcholvého športu bol členom VSPL poskytnutý návrh úprav 
programov hlavných súťaží SPF nasledovne:  

-  M-SR žiakov A, B 
- Piatok – začiatok rozplávania z 13:00 presunúť na 14:00 a začiatok preteku 

o 15:00 pretek končí skoro, dať priestor na strávenie obedu a dojazd do 
destinácie. 

- Sobota – začiatok rozplávania posunúť z 14:00 na 15:30 a začiatok preteku 
o 16:30 , obedná pauza je príliš krátka, pretekári často nemajú čas na žiadny  
oddych ani riadne zažívanie obedu. Koniec programu sa posunie z 
predpokladaného času 18:00 na 19:30 

- Pre MSR juniorov a open: 
- Začiatok  piatok/sobota - poobedného rozplávania posun o 30min neskôr  na 

15:30 a 16:30 pretek. 
- Súčasný program disciplín:  

50vsp a 50M je v jeden deň (piatok)– kombinácia ktorú plávu ako hlavný 
pretek šprintéri 



         SPF/2024/VSPL/Z11 

 

 

 

7 

 

 

- 100vsp a 100M je v  jeden deň (sobota) – opäť kombinácia ktorú plavci často 
kombinujú  

- 200Vsp a 200M – je v jeden deň (nedeľa) 
 

- Návrh: 
- Prehodiť Disciplíny 1./ 2. 50Vsp (piatok) s 33./34.  200Vsp (nedeľa)  
- Prehodiť Disciplíny 7.8. 50M (piatok) s 24./25. 100M (sobota) 

 
- Návrh programu s vyznačenými zmenami 
- Piatok 

200vsp (výmena s pôvodným 50vSp) 
100P 
200Z  
100M (výmena s pôvodným 50M) 

- 400PP 
Dopoludnia 4x100/4x50 PP štafety 
Poobede  1500 VSp 
 

- Sobota: 
100Vsp 
200P 
50Z 
200PP 
50M (pôvodne 100M) 

- Dopoludnia štafety 4x100/4x50 Vsp 
Poobede 400Vsp 
 

- Nedeľa 
50P 
50Vsp (pôvodne 200Vsp) 
100Z 
200M 
100PP – len zimné 

- Dopoludnia 4x100Vsp/4x200Vsp 
Poobede 800Vsp 

 

- P. Šimun uviedol, že bol problém s nahlasovaním aktívnych športovcov do 

PUŠ. Zistil to pri náhodnej kontrole. Problém medzičasom riešil aj p. 

prezident SPF Šulek. Budúci rok nám nebudú uznané aktívne členstvá za 

október 2024 ( v období od 1.10. do 31.10.2024 - štarty ). Ak boli v októbri 

konané preteky, tým pádom sa z daných pretekov neuznajú štarty do PUŠ. 

Nemusí to rovnako platiť budúci rok. 

 
- P. Moravcová Valko informovala členov VSPL, že reprezentantka N. T. 

požiadala o neskorší príchod a skorší odchod z MS v Budapešti. Po diskusii 

sa členovia KVŠ zhodli, že odporúčajú tentokrát výnimku schváliť. Vždy je 

však potrebné dodržiavať Štatút reprezentanta. 
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Ukončenie zasadnutia VSPL o 22:30 hod.  

 
Zapísal: Bianca Grznárová 
 
Overil: Július Gális 


